
Zvonko Marić 

Zastupnik SBB BIH 

 

BOSNA I HERCEGOVINA 

FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE 

KANTON SARAJEVO 

SKUPŠTINA KANTONA SARAJEVO 

n/r Vlada Kantona Sarajevo 

 

 

Sarajevo, 19.06.2019 

 

 

Molim Vladu KS da me izvijesti o provedenim aktivnostima na realizaciji projekta izgradnje 

spalionice animalnog otpada buduci da ugovori pravnih lica sa KJKP RAD ističu 03.07.2019. I 

prema informacijama koje imam neće biti produžavani. 

 

Kada će spalionica biti izgrađena? 

Koji su planovi za animalni otpad u međuvremnu? 

 

Bojim se da nakon perioda šminkanja i izvlačenja tuđeg prljavog veša  došlo je vrijeme da ova 

Vlada pristupi rješavanju konkretnih problema građana poput problema građana koji žive u 

blizini deponije Smiljevići koji trpe nesnosne neugodne mirise, koji zbog nesanitarnog odlaganja 

smeća imaju povećan broj oboljenja, a najgore u tome je što stradaju djeca. Nemojte da naša 

obećanja i dogovori sa građanima budu uzaludni!!! 
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